



# 滙豐信用卡持卡人最紅優惠

## Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

指定4人套餐

Designated set menu for 4 diners

優惠價 Special price:

港幣 HK\$ **1,288** 元

正價 Regular price:

港幣 HK\$1,688 元

### 飲品(三選一) Beverages (Choose 1)

洛神花茶 | 羅漢果茶 | 酸梅湯

Roselle Tea | Monk Fruit Tea | Plum Drink

### 前菜(選二) Appetizers (Choose 2)

口水西瓜 | 開胃醬皮蛋 | 鮑汁雞腳 | 虎皮尖椒 | 話梅淮山 | 脆皮血旺

Chilled Watermelon in Sichuan Style | Preserved Egg with Green Chili |

Braised Chicken Feet in Abalone Sauce | Pan-fried Green Pepper |

Chinese Yam with Pickled Plums | Deep-fried Duck Blood

### 湯品(選一) Soup (Choose 1)

川式海鮮酸辣湯 | 黑蒜海玉竹燉雞湯

Hot & Sour Seafood Soup | Double-boiled Chicken Soup with Black Garlic & Polygonatum Root

### 川菜(選一) Sichuan Dish (Choose 1)

招牌辣子雞 | 酸菜桂花魚 | 乾鍋田雞 | 四川毛血旺 | 水煮厚切牛腩

Sautéed Diced Chicken with Spicy Red Chili | Steamed with Pickled Chili Mandarin Fish | Wok-fried Frog | Sichuan Style Stew (Ox Tongue, Ox Tripe, Chicken Blood, Pork Aorta) | Sichuan Style Stewed Ox Tongue

### 粵菜(選一) Cantonese Dish (Choose 1)

回味焗魚腸 | 清炒河蝦仁 | 冰梅骨 | 花雕豬手煲 | 秘製柱侯牛筋

Baked Fish Intestine with Egg | Sauteed Shelled Shrimps | Sauteed Pork Ribs in Plum Sauce | Pork Knuckle with Chinese Yellow Wine in Casserole | Braised Beef Brisket with Chu Hou Paste in Casserole

### 蔬菜(選一) Vegetable (Choose 1)

肉鬆炒甘蘭苗 | 金銀蛋浸板藍根

Stir-fried Kale with Meat Floss | Indigowoad Root Vegetables with Salted and Preserved Eggs

### 主食(選一) Staple (Choose 1)

大筍招牌炒飯 | 四川擔擔麵

Fried Rice with Scallops & Onion | Sichuan Dan Dan Noodles

### 甜品 Dessert

生磨芝麻卷 Black Sesame Roll

1/7/2026 - 30/9/2026

優惠只適用於滙豐卓越理財信用卡®及HSBC Privé。優惠不適用於2026年9月19、20、25至27日。須至少提前1天訂座，並於訂座時說明使用有關優惠。須另收以正價計算之加一服務費及茶芥。套餐每天限量供應，視乎餐廳訂座及優惠供應情況而定，恕不另行通知。優惠不可與其他優惠或LUBUDS®Club LUXE會員優惠同時使用。優惠不可兌換現金或其他服務。優惠視乎供應情況而定，並以確認之預訂為準。如有任何爭議，LUBUDS® Group保留最終決定權。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽滙豐Reward+應用程式或[www.hsbc.com.hk/creditcard](http://www.hsbc.com.hk/creditcard)。

The offer is applicable to HSBC Premier Mastercard® and HSBC Privé only. The offer is not applicable on 19, 20, 25 to 27 September 2026. Reservations must be made at least 1 day in advance. Please state the offer redemption at the time of booking. Subject to 10% service charge, based on the regular price, and tea & condiments charges. Set menu items are subject to stock availability, the restaurant has absolute discretion, determine or change the availability without prior notice. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or LUBUDS® Club LUXE member discounts. The offer cannot be redeemed for cash or other services. The offer is subject to availability, and confirmed booking shall prevail. In case of any disputes, the decision of LUBUDS® Group shall be final. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or refer to the HSBC Reward+ app or [www.hsbc.com.hk/creditcard](http://www.hsbc.com.hk/creditcard) for details.

借定唔借？還得到先好借！To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!